



海鮮酒家  
(石頭魚專門店)

蜚聲國際·石頭魚美食  
「我很醜，但我很好味。」

World-renowned Stone Fish Gourmet  
“I am ugly but delicious”



香港創意手造卡通點心 Creative Hand-made Cartoon  
Dim Sum in Hong Kong



海馬餃 Sea House Dumpling



熊貓包 Panda Bun



小丑魚餃 Clownfish Dumpling

全單消費滿港幣\$500

可享有 **\$100** 折扣優惠

Enjoy HK\$100 discount upon total consumption of HK\$500

## 港島區

|       |                     |           |
|-------|---------------------|-----------|
| 中環店   | 雲咸街19-27號威信大廈地庫     | 2628 0826 |
| 灣仔店   | 港灣道8號瑞安中心1樓         | 2628 0989 |
| 時代廣場店 | 銅鑼灣時代廣場食通天10字樓1005舖 | 2628 0886 |
| 太古坊店  | 鰂魚涌英皇道979號太古坊源豐大廈2樓 | 2628 0110 |

## 九龍區

|         |                     |           |
|---------|---------------------|-----------|
| 尖沙咀總店   | 彌敦道83-97號華源大廈1樓     | 2628 0339 |
| 尖沙咀舊總店  | 塔富利士道8號格蘭中心3樓       | 2628 0698 |
| 尖沙咀海港城店 | 廣東道3-27號海港城港威商場2期4樓 | 2628 0336 |
| 荔枝角店    | 長沙灣道788號羅氏商業廣場地下    | 2628 0323 |
| 九龍灣店    | 牛頭角道77號海大花園2期1樓     | 2628 0383 |
| 旺角店     | 新世紀廣場6樓601-601a號舖   | 2628 0890 |
| 觀塘店     | 開源道64號源成中心1樓        | 2628 0120 |

## 新界區

|      |                  |           |
|------|------------------|-----------|
| 將軍澳店 | 唐德街9號將軍澳中心1樓123號 | 2628 0626 |
| 荃灣店  | 青山公路388號中國染廠大廈地下 | 2628 0318 |



### 優惠條款及細則：

1. 優惠有效期至2014年3月31日。
2. 優惠適用於鴻星海鮮酒家全線分店。
3. 優惠全日適用，只限堂食飯座，不適用於貴賓房。每檯每次只限使用優惠一次，此優惠並不適用於分拆餐檯及/或分拆賬單。
4. 優惠不可與套餐優惠、其他折扣及推廣優惠同時使用。全單消費（包括茶芥及加一服務費）滿\$500即可享有優惠。
5. 優惠不適用於購買零售產品。
6. 優惠不能兌換現金及不設找贖。
7. 如使用電子優惠券，客戶必須出示此優惠券式樣，方可享有優惠。
8. 如使用印刷版優惠券，客戶必須使用有效之優惠券正本，方可享有優惠，而有關之優惠券正本將被收回，影印本恕不接受。
9. 優惠券正本如有損毀或塗改，即時作廢。
10. 優惠不適用於以下2013及2014年之節日及特別日子，包括2013年之母親節(5月12日)、端午節(6月12日)、父親節(6月16日)、中秋節及前夕(9月19至20日)、冬至(12月22日)、聖誕節假期及前夕(12月24至26日)、大除夕(12月31日)；2014年之元旦(1月1日)、農曆新年假期及前夕(1月30日至2月4日)、情人節(2月14日)。
11. 鴻星海鮮酒家將保留於任何時候更改條款及細則之權利，而不會作任何事先通知。
12. 如有任何爭議，鴻星海鮮酒家保留最終決定權。

### Offer Terms & Conditions:

1. This offer is valid until 31 March 2014.
2. This offer is applicable to all the branches of Super Star Seafood Restaurant.
3. This offer is applicable to dine-in customers for a whole day, and it is not applicable to VIP rooms. Each table can enjoy the offer once per transaction. Splitting of the table and/or bill are not applicable.
4. This offer cannot be used in conjunction with discount of set menus, other discounts and promotion privileges. Total consumption (including tea & condiments and 10% service charge) of \$500 is applicable to enjoy the offer.
5. This offer is not applicable to any purchase of retail products.
6. This offer cannot be exchanged for cash and no change will be given.
7. For electronic coupon, this coupon is required to be presented to enjoy the offer.
8. For printed coupon, a valid and original coupon is required to be presented to enjoy the offer, and the coupon will be collected by the restaurant. Photocopy of the coupon is not accepted. Defaced or altered coupon will be invalid.
9. This offer is not applicable in the following festivals and special days of 2013 and 2014, including Mother's Day (12 May), Dragon Boat Festival (12 June), Father's Day (16 June), Mid-Autumn Festival and its eve (19-20 September), Winter Solstice (22 December), Christmas Holiday and Christmas' Eve (24-26 December) and New Year's Eve (31 December) in 2013; New Year's Day (1 January), Lunar New Year Holiday and Lunar New Year's Eve (30 January - 4 February) and Valentine's Day (14 February) in 2014.
10. Super Star Seafood Restaurant reserves the right to change the terms and conditions at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, Super Star Seafood Restaurant shall be final, binding and conclusive.

禮賓服務熱線 (辦公時間)  
Guest Relations Hotline (Office Hour)

2628 0080

網址  
website

www.superstargroup.com.hk